
Razpravljamo o RTV

Kje so filmi
Tako smo se navadili nanjo, da brez nje

kar težko živimo. Vsak večer ji posvetimo
vsaj malo pozomosti, pa čeprav tudi dan za
dnem godrnjamo, da nam to in ono na njej
ni všeč. Želimo si zanimivejšo, bolj pestro,
bolj razgibano.

Da, o televlziji govorimo. O tem izumu
dvajsetega stoletja, ki si je hilro našel pot

EDVARD HEFERLE, upokojenec: »Vpra-
šanje o kakovosti televizijskega prograrna je
tako obsežno, da je nanj težko v nekaj sko-
pih stavkih odgovoriti. Predvsem me moti
predolg uvod ,pri napovedovanju filmov ozi-
roma kritika pred prikazovanjem filmov.
Kritik nam več ali manj pove že celo vsebino
filma in tako gledanje filma izgubi tisto mi-
kavnast, ki jo ima sicer. Kritik bi moral po-
vedati samo nekaj osnovnih podatkov in nič
več. Tudi športa bi bilo lahko več na malih
ekranih, saj tega programa ni nikoli preveč.
Mislim, da je obzornik kar dober, pri TV
dnevniku pa včasih kakšno stvar preveč raz-
vlečejo in podrobno obravnavajo, kakšno
dnugo zanimivo stvar pa povedo čisto na
kratko.«

ANDREJA LOVKO, študentka: »Moram
reči, da televizije ne gledam prav pogosto,
saj za to nimam časa. Včasih si ogledam
kaikšen dober film in znanstveno-raziskoval-

v naše domove, v naše razmišljanje, v naš
ritem življenja tn celo v naše medčloveške
odnose. O škatli, ki ji včasih rečemo tudi naš
pogled v svet, saj nam je sposobna pričarati
zanimivosti z deset tisoč kilometrov oddalje-
nih krajev y našo dnevno sobo.

Omogočila nam je, da »v živo« doživljamo
lalkoto v Afriki, vojno v Aziji, naftno krizo v

ne oddaje. Prav te oddaje, ki me najbolj za-
nimajo, ,pa so med tednom, tako da jih težko
gledam, toda tisto, kar vidim, je solidno.«

JANEZ KRAšOVEC, delavec: »Mislim, da
prograim Ijubljanske televizije ni ne dober,
ne slab. Predvsem si želim, da bi bilo na te-
leviziji več fiknov in več športnih prenosov.
Lahko bi gledali še več pogometa, pa tudi
hokeju bi morali na Ijubljanaki televiziji po-
svetiti več časa.«

Atneriki, nogometno tekmo iz Anglije, pali-
tične prevrate v Latinski Ameriki. Vse to
nam omogoča televizija, pa vendarle se ,po-
gosto hudujemo nanjo, češ, nismo dobili ti-
stega, kar smo pričakovali. In ko pride inka-
sant, nam je spet težko seči v žep in plačati
to ugodnost.

Tudi letos je Ijubljanska RTV pripravila
predlog svoje usmeritve v prihodnjem letu.
Ta predlog je bil v javni razpravi, ki jo je
vodila socialistična zveza delovnega Ijudstva.
V naši tokratni anketi smo povprašali štiri
občane, kaj menijo o programu ljubljanske
televizije in kaj pogrešajo na malih zaslonih.
Povedali so:

VILI BERNIK, grafik: »Program ljub-
ljanske televizije mi je še ikar všeč. Sam naj-
več gledam glasbene oddaje in pogrešam več
predvajanj raznih koncertav moderne pop
glasbe. Tudi športnih prenosov je malo in
ne bi •billa nobena škoda, če bi jih bilo "več.
Morda bi na televiziji lahko zavrteli tudi kak-
šen film več Jcot sedaj, sicer pa so filmi, ki
jih gledaino sedaj na malih zaslonih, srednje
kakovosti.«
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